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només figuren les cases habitades.

El Sr. Alcalde diu que no va dir això.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que es pot llegir l’acta i a més l’enregistrament 
i el que diu una cosa ha d’assumir-la.

També diu, que l’única al·legació l’ha presentat el grup popular, però 
que representen una part important del poble i que creu que amb esta 
al·legació representen més gent de la que els va votar a les eleccions, 
per què la pujada de la taxa és esgarrifosa comparant-la amb la d’altres 
pobles de la província, i que deu ser la primera o segona taxa més 
alta de la província de Castelló i una de les més altes d’Espanya i el 
grup popular no se sent gens satisfet de ser un dels primers pobles 
d’Espanya per la taxa de RSU que s’ha aprovat avui. Que continuen 
pensant que és una pujada indiscriminada de preus. Que tampoc la 
poden aprovar perquè no conste a l’expedient  el cens de contribuents 
i no poden comprovar si les dades repartides pel poble són certes i 
s’ajusten a la realitat.

Que no saben si el Sr. Alcalde va faltar a la veritat en el ple del sis de 
juny a la pregunta del grup popular sobre les cases buides i torna a 
insistir en el ball de xifres.

Que per tot açò el vot del seu grup és negatiu, perquè els pareix una 
animalada el preu que pagaran tots els veïns de les Coves.

El Sr. Alcalde diu que farà l’explicació de vot, però primer em pregunta 
a mi, Secretari de l’Ajuntament, si ha d’estar el cens de vivendes a 
l’expedient de la modificació de la taxa.

Jo, Secretari de l’Ajuntament, l’informe que el padró no té perquè estar 
a l’expedient del ple, i que tots el padrons estan a l’ajuntament, com 
ara el d’IBI que està exposat al públic.

Continua el Sr. Alcalde dient que ja està bé de dir, (el Sr. Miguel 
Zaragozá) que manquen papers als expedients dels Plens. Que deixe 
d’enganyar a la gent o faltar a la veritat. També comente que quan es 
va exposar al públic hi havia una memòria econòmica explicativa on 
estan totes les xifres. Que hi ha hagut trenta dies d’exposició al públic. 
Que el cost de la recollida i el transport puja cent trenta tres mil euros, i 
els pressupostos són estimatius i no estan enganyats.

El Sr. Alcalde continua i diu que el vot del seu grup  és afirmatiu perquè 
des de l’1 de gener el cost ha augmentat, ja no sols per la recollida 
sinó també pel transport al qual obligue la legislació vigent, i que s’ha 
de portar fora de la província de Castelló, perquè encara no funcione 
l’abocador de l’Àrea I. També comenta que  la Diputació no ha contestat 
a la petició que els vam fer per anar a abocar a Vilafranca. A Tales, la 
Diputació ens va dir que no, ja que diuen que  està ple a sobreeixir. Per 
tot açò l’Ajuntament s’ha vist obligat a portar els residus a un abocador 
que està a Alacant i el transport puja noranta euros la tona.

El Sr. Alcalde, davant les afirmacions del Sr. Miguel Zaragozá dient que 
s’ha fet tot açò amb molta paciència, comenta que no sols no és així,  
sinó tot el contrari. Que s’ha intentat trobar, l’abans possible, un lloc 
el més  proper d’ací, i així ho demostren els escrits que abans us he 
mostrat. Açò no s’ha pogut aconseguir, per això aquest servei s’ha de 
cobrar als veïns, sinó serà una sangria per l’ajuntament. Aleshores es 
passe el rebut d’escombraries i que cadascú pague el que li toca. 

El Sr. Alcalde també comenta que el 22 d’octubre de dos mil set 
va escriure al Consorci perquè ja es preveia el que passaria, que a 

partir de 2008 no es permetria abocar als abocadors il·legals. Al 23 
de novembre de 2007 es reitera l’escrit al president del Consorci per 
que faça una reunió i s’aclarisquen les coses i saber a què ens haurem 
d’atendre. El 18 de desembre vam demanar permís a la Diputació per 
anar a tirar a l’abocador de Vilafranca, encara no tenim contestació. 
També, en dates anteriors, el 3 de desembre es demane informació a 
la Diputació per què ens aclarisca el tema. El 18 de desembre també 
se li remet carta a la Mancomunitat Espadan-Mijares per poder portar 
els nostres residus urbans a l’abocador de Tales; ens diuen que no. El 
Sr. Alcalde també comenta que s’escriu al Consorci cada mes o dos 
mesos per a veure si s’aclarix el tema i per aconseguir que el cost del 
servei siga més baix per als veïns de les Coves.

Que també s’ha demanat a la Conselleria que pague l’excés de 
quilometratge del transport; és a dir: que es facen càrrec de la 
diferència de cost que hi ha de portar-lo a Alacant, en lloc de portar-lo 
a Cervera que és on ens correspondria. L’Alcalde diu que tampoc, esta 
vegada, ens han contestat.  També diu que finalment no hi ha hagut 
altra solució, que s’han hagut d’augmentar els rebuts d’escombraries. 
Que l’equip de govern és conscient que el preu és molt elevat però 
que no s’ha volgut maquillar muntant l’IBI o altres impostos. Pensem 
que la gent ha de saber el que està pagant. Respecte als masos el 
Sr. Alcalde comenta que li pareix molt més discriminatori fer pagar un 
rebut d’escombraries optatiu com feia els Sr. Miguel Zaragozá, ja que 
açò possibilitava que molta gent que no el pagava utilitzava el servei i 
tirava als contenidors. També comenta que enguany als masos se’ls ha 
cobrat la taxa del 2006 i que al finalitzar l’any se sabrà amb certesa les 
tones que s’han produït tant al poble com als masos i es podrà afinar 
millor les taxes, i si hi ha diferència es compensarà als contribuents, 
però ara cal recaptar per a pagar el cost del servei amb l’esperança 
que al setembre s’haja solucionat el tema de l’abocador de Cervera, i 
que si el grup popular vol fer alguna aportació, benvinguda siga.

El Sr. Alcalde torna a recalcar que el cost de la recollida ha pujat un 
quaranta-cinc per cent, i el que ha encarit més el rebut és el transport 
i quant més residus es produeixen més caldrà pagar. Que tot el món 
s’ha de conscienciar que cal reciclar i abocar el menys possible. 

Que ara hi ha la necessitat de tindre diners per a pagar les factures 
d’aquest servei.

El Sr. Muñoz Zaragozà demane torn de rèplica i el Sr. Alcalde diu que 
no n’hi ha. 
 
3r. SOL·LICITUD D’INCLUSIÓ D’OBRES ALS PPOYS PER A 
2009 I APROVACIÓ DE PROJECTES.  S’adone al ple de la propera 
conclusió del termini per a sol·licitar la inclusió d’obres als plans 
provincial de la Diputació per a dos mil nou.

El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozá explique que han cregut 
convenient sol·licitar:

1/ Per al Casc Urbà: ADEQUACIÓ DE LOCAL EXISTENT PER A 
LUDOTECA.

Perquè hi ha moltes deficiències al servei de ludoteca, ja que el servei 
és deficitari i l’espai és molt reduït i la situació actual no és la més 
adequada, i per això han estimat convenient que l’edifici del carrer 
Moreria, que ja es va adequar per a ludoteca i pensen que amb algunes 
modificacions i llogant un pati per darrere, perquè no hi capacitat 
econòmica per a comprar-lo, serà possible que els xiquets tinguen un 
espai adequat.


